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Občinski svet 

Številka:  902-0008/2023 – 1 (413)                         
Datum:  20. 4. 2023 

 
Z A P I S N I K  

 

5. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto,  

ki je bila v četrtek, 20. aprila 2023, ob 16. uri, v sejni dvorani Mestne občine  

Novo mesto, Glavni trg 7, Novo mesto 

 

 

5. redno sejo Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto je pričel in vodil mag. Gregor 

Macedoni, župan Mestne občine Novo mesto, ki je na začetku pozdravil članice in člane 

Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto ter vse prisotne na seji.  

 

Ugotovitev števila navzočih 

 

Župan je obvestil Občinski svet, da so svojo odsotnost na seji opravičili svetniki: dr. Vida 

Čadonič Špelič, Srečko Vovko ter Primož Kobe.    

 

Zamudo prihoda na sejo je najavil Peter Kostrevc.  

 

V skladu z drugim odstavkom 33. člena Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo 

mesto je župan ob 16.03 uri ugotovil, da je na seji prisotnost z glasovalno napravo potrdilo 24 

članic in članov Občinskega sveta, da je Občinski svet sklepčen ter da lahko nadaljuje z delom 

in odločanjem.  

 

Naknadno so se seje udeležili svetniki: Peter Kostrevc (16.09), Matjaž Pavlin in Maja Žunič 

Fabjančič, tako da je bilo na seji prisotnih 27 članic in članov Občinskega sveta. 

 

a) Prisotne članice in člani občinskega sveta: 

Helena Brulc, Marko Dvornik, Eva Filej Rudman, Boštjan Grobler, Andrej Kastrevec, Bojan 

Kekec, Martin Kobe, Jasna Kos Plantan, Peter Kostrevc, Urška Kovačič, Urban Kramar, 

Tomaž Levičar, Uroš Lubej, Slavko Matko, Silvo Mesojedec, Rok Mežnar, Žiga Papež, Matjaž 

Pavlin, Renata Pavlin, dr. Janez Povh, Duško Smajek, Matija Škof, Sara Tomšič, Vesna Vesel, 

Jiří Volt, mag. Adolf Zupan in Maja Žunič Fabjančič.  

 

b) Opravičeno odsotni člani Občinskega sveta:  
- dr. Vida Čadonič Špelič, 
- Primož Kobe in 
- Srečko Vovko.  

 

c) Prisotni predstavniki občinske uprave:  

- mag. Gregor Macedoni, župan, 
- dr. Jana Bolta Saje, direktorica Občinske uprave,  
- Brigita Železnik, direktorica Skupne občinske uprave občin Dolenjske,  
- dr. Iztok Kovačič, vodja Urada za prostor in razvoj, 
- Vanja Lakner, vodja Urada za finance in splošne zadeve,  
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- Ivica Menger, po pooblastilu župana vodja Urada za družbene dejavnosti, 
- Natalija Pernek, vodja Oddelka za finance in proračun, 
- Urška Ožbolt, vodja Oddelka za komunalne dejavnosti,  
- mag. Nataša Jakopin, Kabinet župana,  
- Maja Gorenc, Urad za finance in splošne zadeve, 
- Luka Rems, Oddelek za premoženjske zadeve,  
- Aleš Šurla, Razvojno projektna pisarna,  
- Suzana Virc, Urad za finance in splošne zadeve, 
- Peter Žunič Fabjančič, Kabinet župana. 
 

d) Ostali prisotni:  
- Aleš Makovac, direktor Zavoda Novo mesto,  
- Mojca Badovinac, Razvojni center Novo mesto (pri 4. točki dnevnega reda),  
- Kristina Ficko, Komunala Novo mesto d.o.o. (pri 8. in 9. točki dnevnega reda), 
- predstavniki medijev.  

 

Sklic seje je bil posredovan v poslovniškem roku in gradiva objavljena na spletni strani Mestne 

občine Novo mesto.  

 

Župan je obvestil Občinski svet, da so bila naknadno na spletni strani pred sejo objavljena še 

naslednja gradiva: 

- amandma župana pri točki: Predlog Odloka o rebalansu proračuna Mestne občine 
Novo mesto za leto 2023 – skrajšani postopek, 

- poročilo MO NM in Zavoda Novo mesto o aktivnostih v zvezi s sanacijo dogodka v 
Češči vasi,  

- poročila delovnih teles, 
- poročilo župana ter  
- odgovori na svetniške pobude in vprašanja. 

Pred sejo je bil na klop posredovan:     

- čistopis predloga dnevnega reda 5. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto. 
 

 

Določitev dnevnega reda 

 

I. 

Umik točk z dnevnega reda 

 

Župan je v skladu z določilom 3. odstavka 34. člena Poslovnika Občinskega sveta Mestne 

občine Novo mesto z dnevnega reda 5. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 

umaknil 3. točko:  

3.  Usklajen predlog Odloka o občinskem podrobnem prostorskem načrtu Graben/2 – 

druga obravnava. 

 

Župan je pojasnil, da umika točko z dnevnega reda, ker je bilo s strani Ministrstva za naravne 

vire in prostor pridobljeno negativno mnenje ter da se ostale točke dnevnega reda ustrezno 

preoštevilčijo.  

 

V skladu s poslovniškimi določili o predlagateljevem umiku točke Občinski svet ni razpravljal 

in ni glasoval.  

 

Svetniki niso imeli predlogov za umik točk z dnevnega reda 5. seje Občinskega sveta Mestne 

občine Novo mesto.  
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II. 

Razširitev dnevnega reda 

 

Župan in svetniki v skladu s 4. odstavkom 34. člena Poslovnika Občinskega sveta Mestne 

občine Novo mesto niso imeli predlogov za razširitev dnevnega reda 5. seje Občinskega sveta 

Mestne občine Novo mesto.  

 

III. 

Celotni dnevni red 

 

V skladu s 5. odstavkom 34. člena Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 

je župan, mag. Gregor Macedoni, predlagal glasovanje o predlogu dnevnega reda v celoti. 

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi. 

 

 

 

S K L E P, št. 70 

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je na predlog župana določil naslednji 

 

d n e v n i   r e d  
5. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 

 
1. Ugotovitev sklepčnosti in določitev dnevnega reda  
2. Potrditev zapisnika 4. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto  
3. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o razglasitvi gozdov s 

posebnim namenom v Mestni občini Novo mesto – prva obravnava 
4. Predlog Odloka o turističnem vodenju na turističnem območju Dolenjska – prva 

obravnava  
5. Predlog Zaključnega računa proračuna Mestne občine Novo mesto za leto 2022  
6. Predlog Odloka o rebalansu proračuna Mestne občine Novo mesto za leto 2023 

-  skrajšani postopek 
7. Predlog Odloka o proračunu Mestne občine Novo mesto za leto 2024 – prva 

obravnava 
8. Poslovni plan Komunale Novo mesto d.o.o. za leto 2023 
9. Potrditev elaboratov o oblikovanju cen storitev javne službe oskrbe s pitno vodo, 

odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode ter javne službe, 
povezane z nepretočnimi greznicami, obstoječimi greznicami ter malimi 
komunalnimi čistilnimi napravami ter zbiranja in odvoza odpadkov,  potrjenih 
cen in zaračunanih cen služb varstva okolja ter subvencioniranja vodarine ter 
čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode v Mestni občini Novo mesto 

10. Seznanitev z Letnimi poročili o poslovanju javnih zavodov za leto 2022 
11. Predlogi za soglasje k delovni uspešnosti direktorjev oz. ravnateljev javnih 

zavodov za leto 2022 
12. Poročilo Skupne občinske uprave občin Dolenjske za leto 2022 z oceno izvajanja 

Občinskega programa varnosti za leto 2022  
13. Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz Akcijskega načrta Lokalnega energetskega 

koncepta Mestne občine Novo mesto in njihovih učinkih za leto 2022 
14. Podpora Pobudi za zgodovinska mestna središča 
15. Premoženjsko – pravne zadeve 

15.1 Predlog Sklepa o podelitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega 

pomena nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto 
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15.2 Predlog Sklepa o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega 
pomena nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto 

15.3 Predlog 2. spremembe in dopolnitve Načrta ravnanja s stvarnim 
premoženjem Mestne občine Novo mesto za leto 2023 

15.4 Predlog Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Mestne občine Novo 
mesto za leto 2024 

15.5 Poročilo o realizaciji Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Mestne 
občine Novo mesto za leto 2022 

16. Seznanitev s Poslovnikom Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto 
17. Kadrovske zadeve 

17.1 Soglasje k imenovanju direktorja javnega zavoda Knjižnica Mirana Jarca 
Novo mesto 

17.2 Mnenje o kandidatki za ravnateljico javnega vzgojno-izobraževalnega 
zavoda Osnovna šola Center 

17.3 Predlog sklepa o imenovanju predstavnikov ustanovitelja v svet javnega 
zavoda Zdravstveni dom Novo mesto 

17.4 Predlog sklepa o imenovanju predstavnikov ustanovitelja v svet javnega 
zavoda Knjižnica Mirana Jarca Novo mesto 

17.5 Predlog sklepa o imenovanju predstavnikov ustanovitelja v Upravni odbor 
Fakultete za industrijski inženiring Novo mesto   

18. Poročilo župana 
19. Vprašanja in pobude članic in članov Občinskega sveta 

 (25 ZA, 0 PROTI) 

 

IV. 

Združitev obravnave točk 

  
Župan je v skladu s 34. členom Poslovnika Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 
predlagal združitev obravnave za naslednje sklope točk: 
 

1. 
8. Poslovni plan Komunale Novo mesto d.o.o. za leto 2023 
9. Potrditev elaboratov o oblikovanju cen storitev javne službe oskrbe s pitno 

vodo, odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode ter javne 
službe, povezane z nepretočnimi greznicami, obstoječimi greznicami ter malimi 
komunalnimi čistilnimi napravami ter zbiranja in odvoza odpadkov,  potrjenih 
cen in zaračunanih cen služb varstva okolja ter subvencioniranja čiščenja 
komunalne in padavinske odpadne vode v Mestni občini Novo mesto 

 
2. 

10. Seznanitev z Letnimi poročili o poslovanju javnih zavodov za leto 2022 
11. Predlogi za soglasje k delovni uspešnosti direktorjev oz. ravnateljev javnih 

zavodov za leto 2022 
dnevnega reda 5. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto. 
 

Ker pri tej točki ni bilo prijav k razpravi, je župan, mag. Gregor Macedoni, prešel k skupnemu 

glasovanju o združitvi obravnave točk dnevnega reda 5. seje Občinskega sveta Mestne občine 

Novo mesto, čemur ni nasprotoval nihče izmed svetnikov.   

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je na podlagi 34. člena Poslovnika Občinskega sveta 

Mestne občine Novo mesto na predlog župana ter brez razprave sprejel 

 

 

 



5 

 
 

S K L E P, št. 71 

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto bo združil obravnavo za naslednje točke: 
8. Poslovni plan Komunale Novo mesto d.o.o. za leto 2023 
9. Potrditev elaboratov o oblikovanju cen storitev javne službe oskrbe s pitno 

vodo, odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode ter javne 
službe, povezane z nepretočnimi greznicami, obstoječimi greznicami ter malimi 
komunalnimi čistilnimi napravami ter zbiranja in odvoza odpadkov,  potrjenih 
cen in zaračunanih cen služb varstva okolja ter subvencioniranja čiščenja 
komunalne in padavinske odpadne vode v Mestni občini Novo mesto 

ter 
10. Seznanitev z Letnimi poročili o poslovanju javnih zavodov za leto 2022 

11. Predlogi za soglasje k delovni uspešnosti direktorjev oz. ravnateljev javnih 

zavodov za leto 2022 
dnevnega reda 5. seje Občinskega sveta Mestne občina Novo mesto.  

(24 ZA, 0 PROTI; 25 ZA, 0 PROTI s prištetim glasom ZA svetnika Jiříja Volta) 
 

 

 

 

K 2. točki 

Potrditev zapisnika 4. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto 

 

Predlog zapisnika 4. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto, ki je bila dne, 

9. 3. 2023, je bil objavljen na spletni strani.  

 

Župan, mag. Gregor Macedoni, je svetnike seznanil, da je svetnik Jiří Volt podal pisne 

pripombe na predlog zapisnika 4. seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto, in sicer, 

da se predlog zapisnika dopolni z njegovim predlogom za razširitev dnevnega reda in sicer, 

da se točka Pobude in vprašanja ........ spremeni v Pobude, vprašanje in pohvale ........  ter da 

je župan odgovoril, da tega ne more spremeniti, ker to izhaja iz poslovnika in bo to pobudo 

posredoval komisiji za statut in poslovnik.  
 

Ker ni bilo nasprotovanj s strani svetnikov, je župan prešel h glasovanju o predlogu zapisnika 

4. seje Občinskega sveta z upoštevanjem predloga spremembe, podanega s strani svetnika 

Jiříja Volta. 

 

 

 

S K L E P, št. 72 

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je sprejel 

 
I.  

S p r e m e m b o  
predloga zapisnika 4. redne seje Občinskega sveta Mestne občina Novo mesto 

 
Predlog zapisnika 4. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto se 
spremeni tako, da se na 2. strani predloga zapisnika točka II. Razširitev dnevnega reda 
spremeni tako, da se glasi: 
 

»II. 
Razširitev dnevnega reda 
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Župan ni imel predlogov za razširitev dnevnega reda 4. seje Občinskega sveta Mestne občine 
Novo mesto.  
 
Pri tej točki je razpravljal svetnik Jíři Volt in predlagal razširitev dnevnega reda z novo točko: 
»Pobude, vprašanja in pohvale«.  
 
Župan je glede na določilo poslovnika Občinskega sveta o točki dnevnega reda, ki se imenuje 
vprašanja in pobude, predlagal, da se predlog svetnika za razširitev dnevnega reda preoblikuje 
v svetniško pobudo ter se ga hkrati posreduje Komisiji za statut in poslovnik za obravnavo pri 
spremembi poslovnika Občinskega sveta.«  

 
II. 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je 
 

p o t r d i l 
zapisnik 4. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto, 

ki je bila dne 9. 3. 2023, z upoštevanjem spremembe iz I. točke.  
(22 ZA, 0 PROTI) 

 

 

 
 

K 3. točki 
Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o razglasitvi gozdov s 

posebnim namenom v Mestni občini Novo mesto – prva obravnava 
 
Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, pred 

sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog Odloka o spremembah in 

dopolnitvah Odloka o razglasitvi gozdov s posebnim namenom v Mestni občini Novo mesto v 

prvi obravnavi, in sicer: 

- poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter  

- poročilo s seje Komisije za statut in poslovnik.  
 

Uvodna obrazložitev ni bila potrebna, ker je bilo gradivo podrobno obravnavano na sejah  

delovnih teles.  

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsednikoma delovnih teles, ki sta  

obravnavali predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o razglasitvi gozdov s 

posebnim namenom v Mestni občini Novo mesto v prvi obravnavi. 

 

Poročili s sej delovnih teles sta podala: 

- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet, ki je 
predstavil pripombe in predloge odbora k predlogu odloka ter 

- Eva Filej Rudman, predsednica Komisije za statut in poslovnik.  
 

Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 

članov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi. 

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  
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S K L E P, št. 73 

 
1.  

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je obravnaval in potrdil 
 

p r e d l o g  o d l o k a 
o spremembah in dopolnitvah Odloka o razglasitvi gozdov s posebnim namenom v 

Mestni občini Novo mesto v prvi obravnavi v predloženi vsebini. 
 

2. 
Pripombe in predlogi Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet so sestavni del 
pripomb in predlogov iz javne razgrnitve ter javne obravnave. Sprejeta stališča do 
pripomb in predlogov bodo upoštevana pri pripravi dopolnjenega predloga odloka, ki 
bo posredovan občinskemu svetu v drugo obravnavo in sprejem. 

(23 ZA, 0 PROTI) 

 
 
 
 

K 4. točki 

Predlog Odloka o turističnem vodenju na turističnem območju Dolenjska 
– prva obravnava  

 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, pred 

sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog Odloka o turističnem vodenju 

na turističnem območju Dolenjska – prva obravnava, in sicer: 
- poročilo s seje Odbora za gospodarstvo ter 
- poročilo s seje Komisije za statut in poslovnik.  

 
Kratko uvodno obrazložitev pri tej točki je podal župan, mag. Gregor Macedoni.  

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsednikoma delovnih teles, ki sta 
obravnavali predlog Odloka o turističnem vodenju na turističnem območju Dolenjska – prva 
obravnava. 
 
Poročili s sej delovnih teles sta podala: 

- mag. Adolf Zupan, predsednik Odbora za gospodarstvo ter  
- Eva Filej Rudman, predsednica Komisije za statut in poslovnik.   

 

Po poročilih delovnih teles je župan odprl razpravo članic in članov Občinskega sveta.  

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  

 

 

S K L E P, št. 74 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

p r e d l o g  o d l o k a 
o turističnem vodenju na turističnem območju Dolenjska 

v prvi obravnavi v predloženi vsebini. 
(26 ZA, 0 PROTI) 
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K 5. točki 

Predlog Zaključnega računa proračuna Mestne občine Novo mesto za leto 2022 

 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, pred 

sejo pa še poročila s sej delovnih teles, ki so obravnavala predlog Zaključnega računa 

proračuna Mestne občine Novo mesto za leto 2022, in sicer: 

- poročilo s seje Odbora za davčno politiko, proračun in finance,  
- poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet, 
- poročilo s seje Odbora za družbene dejavnosti, 
- poročilo s seje Odbora za gospodarstvo ter 
- poročilo s seje Odbora za spremljanje položaja romske skupnosti.  

 
Uvodno obrazložitev pri tej točki je podal župan, mag. Gregor Macedoni.  

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsednikom delovnih teles, ki so 

obravnavala predlog Zaključnega računa proračuna Mestne občine Novo mesto za leto 2022. 

 

Poročila s sej delovnih teles so podali: 
- Vesna Vesel, predsednica Odbora za davčno politiko, proračun in finance,  
- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet,  
- Jiří Volt, namestnik predsednice Odbora za družbene dejavnosti,  
- mag. Adolf Zupan, predsednik Odbora za gospodarstvo ter 
- Jasna Kos Plantan, predsednica Odbora za spremljanje položaja romske skupnosti.  

 
Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 

članov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  

 

Pri tej točki je razpravljal dr. Janez Povh. 

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po zaključeni razpravi sprejel  

 

 

 

S K L E P, št. 75 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto 
 

sprejme 
Zaključni račun proračuna Mestne občine Novo mesto za leto 2022. 

(27 ZA, 0 PROTI) 

 

 

 

 

K 6. točki 
Predlog Odloka o o rebalansu proračuna Mestne občine Novo mesto za leto 2023 

– skrajšani postopek  
 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, pred 

sejo pa še amandma župana k predlogu odloka ter poročila delovnih teles, ki so obravnavala 

predlog Odloka o rebalansu proračuna Mestne občine Novo mesto za leto 2023 – skrajšani 

postopek, in sicer: 

- poročilo s seje Odbora za davčno politiko, proračun in finance,  
- poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet, 
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- poročilo s seje Odbora za družbene dejavnosti, 
- poročilo s seje Odbora za gospodarstvo, 
- poročilo s seje Odbora za spremljanje položaja romske skupnosti ter 
- poročilo s seje Komisije za statut in poslovnik.   

Uvodno obrazložitev pri tej točki je podal župan, mag. Grgeor Macedoni. 

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsednikom delovnih teles, ki so 

obravnavala predlog Odloka o rebalansu proračuna Mestne občine Novo mesto za leto 2023 

– skrajšani postopek. 

 

Poročila s sej delovnih teles so podali:   
- Vesna Vesel, predsednica Odbora za davčno politiko, proračun in finance,  
- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet,  
- Jiří Volt, namestnik predsednice Odbora za družbene dejavnosti,  
- mag. Adolf Zupan, predsednik Odbora za gospodarstvo, 
- Jasna Kos Plantan, predsednica Odbora za spremljanje položaja romske skupnosti ter 
- Eva Filej Rudman, predsednica Komisije za statut in poslovnik.  
 

Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 

članov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  

 

Pri tej točki so razpravljali:  

- Urška Kovačič (vprašanje glede razlogov za prerazporeditve, ki so višje kot 20%, ter 

vprašanje, ali bi se lahko v gradivo že vključila obrazložitev glede prerazporeditev;  

predlog za bolj konkretna pojasnila k posameznim proračunskim postavkam), 

- Jiří Volt (rebalans proračuna za leto 2023 je uspešen, zato pohvala županu, 

nadzornemu odboru in vsem, ki so sodelovali pri pripravi rebalansa proračuna), 

- Andrej Kastrevec (moti ga pokrivanje izgub v javnih zavodih; vprašanje, zakaj se bo 

investicija bazenskega kompleksa pri rebalansu krila samo iz lastnih stroškov in zakaj 

ne bo drugih sredstev),   

- Helena Brulc (v imenu odsotnega svetnika Srečka Vovka prebrala njegovo 

razmišljanje),  

- Žiga Papež (izpostavil bistvo zdravega proračuna; proračun mora biti celostno 

strateško usmerjen in slediti viziji občine ter mora biti pregleden in ekonomsko stabilen; 

iz rebalansa proračuna izhaja, da so bili odlivi planirani površno, preglednost proračuna 

ni na zavidljivo visokem nivoju, slabo črpanje evropskih sredstev, veliko projektov se 

zamika in vprašanje, ali bodo sploh vsi projekti realizirani, prerazporeditve so nekje 

izjemno visoke), 

- Renata Pavlin (proračun za leto 2023 je zelo bogat, glede na predlagani rebalans pa 

morda preambiciozen, saj se kar nekaj projektov zamika v naslednja leta; zanima jo, 

zakaj se zamakne vstopna točka Trška gora; proračun je v delu socialnega varstva 

preskromen, z rebalansom pa se že tako skromna sredstva za javna dela, za denarne 

pomoči celo zmanjšajo; pričakuje, da bo občina bolj socialno usmerjena in bo v bodoče 

za socialno varstvo namenjala več sredstev),  

- Uroš Lubej (vprašanje, kaj je razlog za povišanje sredstev za Zavod Novo mesto v 

višini 625.000 eurov ter kaj se dogaja v zavodu; svetniki si zaslužijo celostno sliko in 

temeljito pojasnilo finančne situacije v zavodu), 

- Sara Tomšič (pohvala dinamiki proračunskega načrtovanja; mestna občina je prodorna 

in agilna in se javlja na vse priložnosti; proračun je plan in načrt, narejen na podlagi 

informacij v danem trenutku, okoliščine pa se v življenju spreminjajo in zato je potreben 

rebalans proračuna; proračunsko načrtovanje je živ proces),   

- dr. Janez Povh (obstoječa praksa sprejemanja proračuna je praksa, ki daje stabilnost 

do partnerjev in investicij; občina je spretna pri kombiniranju različnih virov in ima 
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proaktivno investicijsko politiko, ki pa vedno prinaša stroške, ključna stvar je, ali so 

stroški utemeljeni in gospodarni in ali krepijo gospodarsko uspešnost občine; želel bi si 

krajšega dokumenta).  

 

Na vprašanja in pripombe iz razprave sta odgovarjala župan, mag. Gregor Macedoni in dr. 

Iztok Kovačič, vodja Urada za prostor in razvoj.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po zaključeni razpravi sprejel  

 

 
 

S K L E P, št. 76 
 

I. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je sprejel  

 
A m a n d m a  

k predlogu Odloka o rebalansu proračuna Mestne občine Novo mesto za leto 2023 
 
V predlogu Odloka o rebalansu proračuna Mestne občine Novo mesto za leto 2023 se sprejme 
naslednjo spremembo:  
Na odhodkovni strani se zmanjša proračunska postavka: 
2313045129 – Ureditev Westrove ulice                           - 10.000 EUR 
Na odhodkovni strani se poveča proračunska postavka:  
22016001 – Projekti KS                                              + 10.000 EUR 

(26 ZA, 0 PROTI)  
 

II.  
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

p r e d l o g  o d l o k a 
o rebalansu proračuna Mestne občine Novo mesto za leto 2023 

v prvi obravnavi z upoštevanjem amandmaja iz I. točke.  
(24 ZA, 0 PROTI)  

 
III.  

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

O D L O K 
o rebalansu proračuna Mestne občine Novo mesto za leto 2023 

v drugi obravnavi v predloženi vsebini. 
(24 ZA, 0 PROTI) 

 

 

 

 

K 7. točki 

Predlog Odloka o proračunu Mestne občine Novo mesto za leto 2024 – prva obravnava 

 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v petnajstdnevnem poslovniškem roku, pred 

sejo pa še poročila s sej delovnih teles, in sicer: 

- poročilo s seje Odbora za davčno politiko, proračun in finance,  

- poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet,  

- poročilo s seje Odbora za družbene dejavnosti, 
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- poročilo s seje Odbora za gospodarstvo, 

- poročilo s seje Odbora za spremljanje položaja romske skupnosti ter  

- poročilo s seje Komisije za statut in poslovnik. 
 

Uvodno obrazložitev je podal župan, mag. Gregor Macedoni.   

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsednikom delovnih teles, ki so 

obravnavala predlog Odloka o proračunu Mestne občine Novo mesto za leto 2024 – prva 

obravnava.  

 

Poročila s sej delovnih teles so podali: 

- Vesna Vesel, predsednica Odbora za davčno politiko, proračun in finance,  

- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet, 

- Jiří Volt, predsednik Odbora za družbene dejavnosti,  

- mag. Adolf Zupan, predsednik Odbora za družbene dejavnosti, 

- Jasna Kos Plantan, predsednica Odbora za spremljanje položaja romske skupnosti ter 

- Eva Filej Rudman, predsednica Komisije za statut in poslovnik.  
 

Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 

članov Občinskega sveta.  

 

V razpravi pri tej točki so sodelovali:  

- Matija Škof (v Gibanju Svoboda so preučili predlagano gradivo odloka o proračunu za 
leto 2024 v prvi obravnavi; ugotavljajo, da je proračun pripravljen na ustrezni zakonski 
podlagi, z vsemi potrebnimi prikazi ter je razvojno in investicijsko naravnan; v oči bode 
povečan primanjkljaj in zmanjšanje sredstev iz naslova EU; pobuda za podrobnejši opis 
vsebine 9 projektov, kjer so planirana sredstva iz državnega proračuna in sredstev EU 
v predvideni višini 3,2 mio eurov, in sicer tudi z vidika časovnice itd..; v obdobju javne 
razprave bodo predlagali, da se v proračunu da večji poudarek projektom, ki bodo 
učinkovali na različnih področjih, kot npr. razvoj turizma in različnih turističnih 
produktov, ki se nanašajo na kulturo, kot so npr. Narodni dom, Kozinova zidanica, 
Arheološki park Situla, ustanovitev mestnega muzeja, ureditev parka pri Grmskem 
gradu, oživitev Glavnega trga, parkirna hiša Kapitelj, peš in kolesarske poti, dodatna 
brv med Plavo laguno in Ragovim logom… V Gibanju Svoboda si bodo prizadevali, da 
tudi država pripomore k čim večji realizaciji predvsem cest, ki so v državni domeni), 

- Maja Žunič Fabjančič (pohvala dobro pripravljenemu in preglednemu dokumentu; pri 
pregledu predloga proračuna za leto 2024 ugotavlja, da se sredstva za sofinanciranje 
programov socialnega in zdravstvenega varstva glede na prejšnja leta ne povišujejo 
oziroma ostajajo na enaki ravni; iz sredstev na tej postavki se sofinancirajo programi, 
s katerimi se skrbi za najbolj ranljive skupine občanov: žrtve nasilja, invalide, kronične 
bolnike, ljudi, ki se znajdejo v duševnih in socialnih stiskah, starejše … glede na inflacijo 
oziroma vsesplošno zvišanje cen materialov, energentov, storitev… finančne 
konstrukcije projektov za isti obseg dela in nudenje storitev niso več vzdržne in resno 
ogrožajo kakovostno izvajanje projektov in njihov obseg izvajanj glede na povečane 
potrebe prebivalstva; dvig sredstev na omenjenih področjih zagotavlja kakovostno 
izvajanje storitev, ki so na voljo brezplačno občanom in občankam; opozarja, da je v 
letih 2021 in 2022 bil dvig sredstev na teh področjih skromen in to področje je že vrsto 
let finančno podhranjeno; izvajalke, ki izvajajo te programe, so nevladne organizacije, 
ki s svojimi storitvami in programi dopolnjujejo javne institucije, ki pa ne izvajajo 
programov, s katerimi bi lahko naslovile širšo paleto potreb občanov v vseh starostnih 
obdobjih, ki potrebujejo pomoč; tudi izvajalci teh storitev se srečujejo z enakimi 
težavami kot javni zavodi, kjer se pokrivajo izgube in zvišujejo cene v okviru delovanj 
javnih zavodov; na račun nevladnih organizacij že sedaj priteka denar iz drugih 
državnih in evropskih sredstev, ki omogočajo izvajanje programov za občane; socialne 
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stiske pa so iz leta v leto večje; predlaga dvig sredstev na tej postavki minimalno v 
višini dviga inflacije; predlog za prerazporeditev bo oddala tudi pisno v skladu s 
poslovnikom), 

- Andrej Kastrevec (predlog, da se v bodoče ne bi na isti seji sprejemali zaključni račun 
proračuna, rebalans proračuna ter proračun za prihodnje leto; gre za zelo obsežno 
dokumentacijo, ki jo svetniki težko predelajo na isti seji),   

- Matjaž Pavlin (pridružil se je pobudi svetnika Matije Škofa glede razvoja turizma; ker 
so del turizma tudi prireditve, je Komisija za medobčinsko in mednarodno sodelovanje 
sprejela pobudo, da se v okviru Festivala cvička povabi tudi partnerska in prijateljska 
mesta, da sodelujejo z vini in kulinariko na festivalu ter da se leta 2025 v okviru 760-
letnice ustanovitve Rudolfovega nadgradi Festival cvička in se organizira mednarodni 
festival avtohtonih in posebnih vin, s čimer bi se cvičku dalo posebno veljavo; komisija 
predlaga, da se v proračunu za leto 2024 proračunska postavka Medobčinsko in 
mednarodno sodelovanje poveča iz 72.700 eurov na 90.000 eurov; bo še naknadno 
podal pisni predlog), 

- Tomaž Levičar (opozoril na vidik, ki je povezan s pripravo proračunov: občina ima na 
različnih področjih sprejete strategije, v katerih je prikazana smer razvoja, ki ga ta 
občina želi doseči; številni projekti pa se ne izvajajo v zastavljenih rokih, vendar je 
primerno s pripravo proračuna dobiti poročilo o uresničevanju strateških dokumentov, 
na primer na soroden način, kot se predstavlja poslovanje javnih zavodov; predlog, da 
se do druge obravnave proračuna za leto 2024 skuša pripraviti poročilo o uresničevanju 
strategij in da se s tem poročilom seznani občinski svet ter se ugotovi, ali je potrebno 
strategije reprogramirati, da ne bodo zadnja leta pretirano aktivna in pretirano 
obremenjujoča za proračun ali pa sploh ne bodo uresničene; prosi, da bi zanimive 
povzetke pri zaključnem računu in pri rebalansu proračuna objavili tudi na spletni strani, 
ker se mu kot povzetki zdijo koristni; glede javne razprave o proračunu 2024 predlaga, 
da občina čim bolj intenzivno nagovori širšo javnost, da si proračun pogleda in se glede 
njega opredeli), 

- mag. Adolf Zupan (za leto 2024 pričakuje, da se bodo področja od pomoči na domu do 
oskrbovanih stanovanj premaknila; društva upokojencev bi morala imeti višjo osnovo 
za delovanje; potrebno bo pretehtati, kako se lahko postavke za investicije v dvigala 
povišajo), 

- Uroš Lubej (podpira predlog svetnika Andreja Kastrevca glede obsežnosti dokumentov 
v zvezi s proračunom; predlog, da bi se smiselno podaljšal čas, ki ga imajo svetniki na 
voljo za preučitev dokumentov ter predlog, da bi se podaljšal tudi čas za javno 
razpravo, ker so vmes še počitnice), 

- Žiga Papež (svetniki morajo s svojimi predlogi do druge obravnave zagotoviti, da bo 
proračun za leto 2024 še naprej odražal zavezanost k razvoju, in sicer kljub inflaciji in 
turbulentnim časom v bančnem sektorju ter okoljski krizi; delovanje občine mora biti 
prilagojeno modernemu svetu in okrepiti projekte za zeleno prihodnost; proračun mora 
podpirati rast lokalnih podjetij in industrije ter okolja, zagotoviti je potrebno sredstva za 
zagotavljanje varnosti, kakovostnih javnih storitev, vzdrževanje in razvoj infrastrukture, 
družbenih dejavnosti in turizma; proračun mora biti usklajen s celostno strateško vizijo 
ter prilagojen potrebam občanom).  

 

Na nekatere predloge in vprašanja iz razprave je odgovarjal župan, mag. Gregor Macedoni.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po zaključeni razpravi sprejel  
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S K L E P, št. 77 

 

1. 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 

 

p r e d l o g  o d l o k a 

o proračunu Mestne občine Novo mesto za leto 2024  

v prvi obravnavi v predloženi vsebini.  

 

2. 

Pripombe in predlogi Občinskega sveta se upoštevajo kot pripombe in predlogi iz javne 

razprave o predlogu Odloka o proračunu Mestne občine Novo mesto za leto 2024. 

(26 ZA, 0 PROTI) 

 

 

 

 

K 8. točki 

Poslovni plan Komunale Novo mesto d.o.o. za leto 2023 

 

K 9. točki 

Potrditev elaboratov o oblikovanju cen storitev javne službe oskrbe s pitno vodo, 

odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode ter javne službe, 

povezane z nepretočnimi greznicami, obstoječimi greznicami ter malimi komunalnimi 

čistilnimi napravami ter zbiranja in odvoza odpadkov, potrjenih cen in zaračunanih 

cen služb varstva okolja ter subvencioniranja čiščenja komunalne in padavinske 

odpadne vode v Mestni občini Novo mesto 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto je pri določanju dnevnega reda odločil, da bo v 

skladu s poslovniškimi določili združil obravnavo 8. in 9. točke dnevnega reda.   

 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred sejo pa 

še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog Poslovnega plana Komunale Novo 

mesto d.o.o. za leto 2023 ter predlog potrditve elaboratov, in sicer: 

- poročilo s seje Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 
- poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet. 

 
Skupno uvodno obrazložitev k točkama je podal Bojan Kekec, direktor Komunale Novo mesto 

d.o.o.. 

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsednikoma delovnih teles, ki sta 

obravnavali predlog Poslovnega plana Komunale Novo mesto d.o.o. za leto 2023 ter predlog 

potrditve elaboratov o oblikovanju cen storitev javne službe oskrbe s pitno vodo, odvajanja in 

čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode ter javne službe, povezane z nepretočnimi 

greznicami, obstoječimi greznicami ter malimi komunalnimi čistilnimi napravami ter zbiranja in 

odvoza odpadkov, potrjenih cen in zaračunanih cen služb varstva okolja ter subvencioniranja 

čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode v Mestni občini Novo mesto. 

 

Poročili s sej delovnih teles sta podala: 
- Vesna Vesel, predsednica Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter  
- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet.  

 
Po poročilih delovnih teles je župan odprl razpravo članic in članov Občinskega sveta.  
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Pri tej točki so razpravljali: 

- Urška Kovačič (kot občanko jo skrbi povišanje posameznih postavk komunalnih storitev v 

tako kratkem času in meni, da so postavke dejansko višje, kot so bile predstavljene), 

- Andrej Kastrevec (izpostavil dve stvari: 1. glede na poslovno poročilo in opravljen nadzor 

nadzornega odbora v letu 2022 se je število zaposlenih zelo dvignilo ter 2. iz odzivnega pročila 

izhaja, da je družba dejansko negativno poslovala že od leta 2016 dalje; pošteno bilo bilo, da 

bi pred obremenitvijo občanov na strani Komunale izvedli neko racionalizacijo predvsem pri 

stroških dela in drugih poslovnih stroških; nasprotuje povišanju cen na tak način),  

- Jiří Volt (skrbi ga znižanje stroškov dela za 17.400 euov, ljudje morajo biti za dobro delo 

plačani, dogaja se, da dobri ljudje odhajajo; vprašanje, kakšen je letni strošek vzdrževanja 

javne razsvetljave in signalizacije za MO NM ter ali je mogoče, da bi javno razsvetljavo in 

signalizacijo upravljala Komunala Novo mesto in tako povečala tržno dejavnost),  

- Peter Kostrevc (pozdravlja prizadevanje Komunale, da je povečala dejavnosti na tržnih 

dejavnostih in tukaj vidi priložnosti za nagrajevanje; s temi tržnimi dejavnostmi se lahko 

zaposlene nagradi za rezultate, ki bodo dvignili prihodke), 

- Tomaž Levičar (podpira idejo o varčevanju s pitno vodo, pri čemer pa je treba biti 

konsistenten; občina bi morala dati večji poudarek zbiranju deževnice ali pa prispevati s 

subvencioniranjem kot za male čistilne naprave ali pa s pristopom k energetski samooskrbi 

občine).    

 

Na razpravo in nekatera vprašanja iz razprave so odgovarjali župan, mag. Gregor Macedoni,  

Bojan Kekec, direktor Komunale Novo mesto d.o.o. in Kristina Ficko, Komunala Novo mesto 

d.o.o.. 

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po zaključeni razpravi z ločenim glasovanjem 

sprejel 

 

 

 

S K L E P, št. 78 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto 
 

je obravnaval in sprejel 
 

Poslovni plan Komunale Novo mesto d.o.o. za leto 2023. 
(18 ZA, 2 PROTI) 

 

 

 

S K L E P, št. 79 

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je sprejel 

 
s k l e p e 

 
1. 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto potrjuje predložene elaborate o oblikovanju 
cen oskrbe s pitno vodo, o oblikovanju cen storitev javne službe odvajanja in čiščenja 
komunalne in padavinske odpadne vode ter javne službe, povezane z nepretočnimi 
greznicami, obstoječimi greznicami ter malimi komunalnimi čistilnimi napravami ter o 
oblikovanju cen zbiranja in odvoza mešanih komunalnih in bioloških odpadkov v Mestni 
občini Novo mesto za leto 2023.  
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2. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto določi potrjene cene storitev javne službe 
oskrbe s pitno vodo, odvajanja komunalne in padavinske odpadne vode, čiščenja 
komunalne in padavinske odpadne vode ter zbiranja in odvoza odpadkov v Mestni 
občini Novo mesto s sklepom v predloženi obliki.  
 

3. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto določi višino subvencije cene stroškov 
izvajanja storitev vodarine ter čiščenja komunalne in padavinske vode ter zaračunane 
cene storitev javne službe oskrbe s pitno vodo, odvajanja komunalne in padavinske 
odpadne vode, čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode ter zbiranja in odvoza 
odpadkov v Mestni občini Novo mesto s sklepom v predloženi obliki. 

(14 ZA, 7 PROTI) 

 

 

 

 

K 10. točki 

Seznanitev z Letnimi poročili o poslovanju javnih zavodov za leto 2022  
 

11. točka 
Predlogi za soglasje k delovni uspešnosti direktorjev oziroma ravnateljev javnih 

zavodov za leto 2022 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je pri določanju dnevnega reda odločil, da bo v 

skladu s poslovniškimi določili združil obravnavo 10. in 11. točke dnevnega reda.   

 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred 

sejo pa še poročila s sej delovnih teles, in sicer: 

- poročilo s seje Odbora za davčno politiko, proračun in finance,  
- poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet,  
- poročilo s seje Odbora za gospodarstvo in 
- poročilo s seje Odbora za družbene dejavnosti.  

 

Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna, ker so gradiva natančneje obravnavala 

delovna telesa.  

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsednikom delovnih teles, ki so 

obravnavala predlog seznanitve z Letnimi poročili o poslovanju javnih zavodov za leto 2022 

ter predloge za soglasje k delovni uspešnosti direktorjev oziroma ravnateljev javnih zavodov 

za leto 2022.  

 

Poročila s sej delovnih teles so podali: 

- Vesna Vesel, predsednica Odbora za davčno politiko, proračun in finance,  
- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet,  
- mag. Adolf Zupan, predsednik Odbora za gospodarstvo in 
- Jiří Volt, namestnik predsednice Odbora za družbene dejavnosti.   

  

Po poročilih delovnih teles je župan odprl razpravo članic in članov Občinskega sveta. 
 

Pri tej točki so razpravljali: Andrej Kastrevec (iz poročila Zavoda Novo mesto izhaja, da je pri 

prihodkih za leto 2022 zavod ustvaril izgubo v kar velikem odstotku; meni, da je en del razloga 

v stroških vzdrževanja Velodroma, ki se tržno ne more pokrivati, zato bodo tudi v bodoče te 

številke rdeče; poslovanje zavoda je potrebno sistemsko rešiti, zato predlog, da se Zavodu 
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Novo mesto pri vzdrževanju Velodroma sistemsko pomaga, saj bo podobno verjetno tudi z 

bazenom), mag. Adolf Zupan (smiselno bi bilo, da Občinska uprava ponovno da usmeritve za 

delo v svetih javnih zavodov, članom v svetih zavodih pa bi bilo potrebno za njihovo delo dati 

primerno plačilo), Jiří Volt (predlog, da bi se ceno, ki jo zaračunata oba vrtca, vsaj 2x letno 

preverilo in se jo ustrezno korigira), Žiga Papež (letno poročilo Zavoda Novo mesto je 

pripravljeno necelostno, ni vsebinskih razlag in poročil o izvedenih aktivnostih in uspešnosti 

izvedbe le-teh; na finančnem področju je razviden presežek odhodkov nad prihodki in od tu 

izvira enormno pokrivanje izgube, zato ga predvsem zanima, kje so predstavljeni kakšni 

sanacijski ukrepi in odgovornost) in Uroš Lubej (Zavod Novo mesto je zelo problematična 

zgodba že od začetka in vse do danes, verjetno je problem v samem izhodišču, in sicer gre za  

mega zavod, ki ga niso znali ustrezno strukturirati in ustrezno voditi; vprašanje, ali svetniki 

zares vedo za vse minuse zavoda, nekateri projekti so neracionali ali celi nerealizirani, tudi 

kadrovanje ni takšno, kot bi moralo biti; vodstvo občine bi se moralo vprašati, ali je ta oblika še 

primerna za to, kar Novo mesto potrebuje na teh področjih, ki jih zavod pokriva, pridružuje pa 

se še bazenski kompleks).  

 

Z repliko je sodeloval Jiří Volt. 

 

Na nekatera vprašanja in pripombe iz razprave je odgovarjal župan, mag. Gregor Macedoni, 

(svetnike seznanil, da se s poročili javnih zavodov samo seznanjajo in jih ne potrjujejo. Poročila 

so bila že poslana na Ajpes in so dokončna).  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po zaključeni razpravi z ločenim glasovanjem 

sprejel  

 

 

 

S K L E P, št. 80 

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je sprejel 

 

 

s k l e p e 

 
1. 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto se seznani z letnimi poročili o poslovanju 
javnih zavodov za leto 2022.  
 

2. 
Sveti javni zavodov redno spremljajo in obravnavajo finančno poslovanje javnih 
zavodov in na podlagi rezultatov polletnega poslovanja podajo direktorju zavoda in 
občinski upravi predloge za izboljšanje poslovanja.  
 

3. 
Vrtcu Pedenjped Novo mesto se ugotovljeni presežek odhodkov nad prihodki po 
zaključnem 2 računu za leto 2022 v znesku 104.520 EUR krije iz proračuna MO Novo 
mesto za leto 2023. 
 

4. 
Vrtcu Ciciban Novo mesto se ugotovljeni presežek odhodkov nad prihodki po 
zaključnem računu za leto 2022 v znesku 97.165 EUR krije iz proračuna MO Novo mesto 
za leto 2023.  
 

5. 
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Zavodu Novo mesto se ugotovljeni presežek odhodkov nad prihodki po zaključnem 
računu za leto 2022 v znesku 480.000 EUR krije iz proračuna MO Novo mesto za leto 
2023. 

(24 ZA, 0 PROTI) 
 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je sprejel 
 
 
 

S K L E P, št. 81 
 

1. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto se je seznanil s predlogi za izplačilo redne 
delovne uspešnosti direktorjev in ravnateljev javnih zavodov za leto 2022. 

 
2. 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto potrjuje posamezne predloge za izplačilo 
redne delovne uspešnosti direktorjev in ravnateljev za leto 2022 in soglaša z izplačili v 
predlagani obliki, razen za Vrtec Pedenjped in Vrtec Ciciban, kjer se izplačilo izvede šele 
po objavi sklepa Ministrstva za vzgojo in izobraževanje v Uradnem listu RS.  

(25 ZA, 0 PROTI) 
 
 
 
 

K 12. točki 
Poročilo Skupne občinske uprave občin Dolenjske za leto 2022 z oceno izvajanja 

Občinskega programa varnosti za leto 2022 
 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred 

sejo pa še poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet, ki je obravnaval 

poročilo Skupne občinske uprave občin Dolenjske za leto 2022 z oceno izvajanja Občinskega 

programa varnosti za leto 2022.  

 

Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna, ker je bilo gradivo podrobno obravnavano na 

seji delovnega telesa.  

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsedniku Odbora za okolje, prostor, 

komunalo in promet, ki je obravnaval poročilo,Tomažu Levičarju.  

 

Pri tej točki je razpravljal Jiří Volt (v Portovalu vidi vožnjo z motorji in kako mladi ljudje uničujejo 

igrala, zato ga v zvezi s poročilom zanima, kako se izvaja nadzor nad javnimi površinami).  

 

Na vprašanje iz razprave je odgovorila Brigita Železnik, drektorica Skupne občinske uprave 

občin Dolenjske.  

   

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po zaključeni razpravi sprejel  
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S K L E P, št. 82 

 
1. 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto se seznani s Poročilom Skupne občinske 
uprave občin Dolenjske za leto 2022.  
 

2. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme in potrdi Oceno izvajanja Občinskega 
programa varnosti Mestne občine Novo mesto za leto 2022. 

(24 ZA, 0 PROTI) 

 

 

 

 

K 13. točki 

Letno poročilo o izvedenih ukrepih iz Akcijskega načrta Lokalnega energetskega 

koncepta Mestne občine Novo mesto in njihovih učinkih za leto 2022 

 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred 

sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog Letnega poročila o izvedenih 

ukrepih iz Akcijskega načrta Lokalnega energetskega koncepta Mestne občine Novo mesto in 

njihovih učinkih za leto 2022, in sicer: 

- poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 

- poročilo s seje Odbora za gospodarstvo.   

 

Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna, ker je bilo gradivo podrobno obravnavano na 

sejah delovnih teles.  

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo predsednikoma delovnih teles, ki sta 

obravnavali letno poročilo. 

 

Poročili s sej delovnih teles sta podala: 

- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet ter 

- mag. Adolf Zupan, predsednik Odbora za gospodarstvo.  

 

Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 

članov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  

 

Pri tej točki ni bilo prijav k rapzravi.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  

 

 

 

S K L E P, št. 83 
 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto 
 

se je seznanil 
 

z Letnim poročilom o izvedenih ukrepih iz Akcijskega načrta Lokalnega energetskega 
koncepta Mestne občine Novo mesto in njihovih učinkih za leto 2022. 

(21 ZA, 0 PROTI) 
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K 14. točki 

Podpora pobudi za zgodovinska mestna središča  

 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred 

sejo pa še poročilo s seje Odbora za družbene dejavnosti, ki je obravnaval predlog podpore 

pobudi za zgodovinska mestna središča.  

 

Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna, ker je bilo gradivo podrobno obravnavano na 

seji delovnega telesa.  

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan dal besedo namestniku predsednice Odbora za 

družbene dejavnosti, ki je obravnaval predlog podpore pobudi za zgodovinska mestna 

središča, in sicer je poročilo s seje Odbora za družbene dejavnosti podal Jiří Volt.   

 

Po poročilu delovnega telesa je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic 

in članov Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto.  

 

Pri tej točki je razpravljal Matija Škof (podpira predlog pobude za zgodovinska mestna 

središča, še posebej z vidika reševanja in revitalizacije mestnih središč).  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po zaključeni razpravi sprejel  

 

 

 

S K L E P, št. 84 

 
1. 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto podpira Pobudo Združenja zgodovinskih 
mest Slovenije za zgodovinska mestna središča, katere namen je spodbuditi pristojne 
institucije, da v okviru medresorskega pristopa takoj pristopijo k sistemski ureditvi 
zgodovinskih mestnih središč oz. starih mestnih jeder, da bodo omogočala kakovostno 
okolje za bivanje in privlačno okolje za zasebne in javne investicije ter podjetniške 
dejavnosti.  
 

2. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto podpira imenovanje medresorske delovne 
skupine v sestavi predstavnikov Ministrstva za kulturo, Ministrstva za infrastrukturo, 
Ministrstva za okolje, podnebje in energijo, Ministrstva za solidarno prihodnost, 
Ministrstva za gospodarstvo, turizem in šport, Ministrstva za javno upravo, Združenja 
zgodovinskih mest Slovenije ter Združenja občin Slovenije, Skupnosti občin Slovenije 
in Združenja mestnih občin Slovenije.  
 

3. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto podpira ustanovitev Razvojnega 
nepremičninskega sklada za razvoj in kakovostno upravljanje zgodovinskih mestnih 
središč na nacionalni ravni, v katerega bi se povezovala sredstva Stanovanjskega 
sklada Republike Slovenije, Eko sklada, Slovenskega okoljskega javnega sklada 
(Podnebnega sklada) in Ministrstva za kulturo ter sredstva iz naslova upravljanja naložb 
državnih družb v turizmu (SDH, KAD, delno DUTB) in razvojnih kreditnih virov (Evropska 
banka za obnovo in razvoj, Evropska investicijska banka, SID banka). 
 

4. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto podpira vzpostavitev modela celostnega in 
kakovostnega upravljanja nepremičnin v zgodovinskih mestnih središčih na lokalni 
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ravni s ciljem zagotavljanja optimalnih načinov razvoja mestnih središč, fizične ter 
vsebinske prenove s sistematičnim umeščanjem stanovanj in mestotvornih dejavnosti 
(javnih funkcij in poslovnih dejavnosti). 

(23 ZA, 0 PROTI; 

25 ZA, 0 PROTI s prištetima glasovoma ZA svetnika Uroša Lubeja in Slavka Matka) 

 

 

 

 

K 15. točki  

Premoženjsko – pravne zadeve 

 

K 15.1 točki 

Predlog Sklepa o podelitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 

nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto  

 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred 

sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog sklepa o podelitvi statusa 

grajenega javnega dobra lokalnega pomena, in sicer: 
- poročilo s seje Odbora za davčno politiko, proračun in finance in  
- poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet. 

 
Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna, ker je bilo gradivo podrobno obravnavano na 

sejah delovnih teles.  

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan po poročilih delovnih teles dal besedo 

predsednikoma delovnih teles, ki sta obravnavali predlog sklepa o podelitvi statusa grajenega 

javnega dobra lokalnega pomena na nepremičninah v lasti Mestne občine Novo mesto.  

 

Poročili s sej delovnih teles sta podala: 
- Vesna Vesel, predsednica Odbora za davčno politiko, proračun in finance in  
- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje in prostor, komunalo in promet. 

 

Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 

članov Občinskega sveta.  

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  

 

 

 

S K L E P, št. 85 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme  
 

s k l e p 
o podelitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena nepremičninam: 
- katastrska občina 1458 Črešnjice parcela 2036/2,  
- katastrska občina 1458 Črešnjice parcela 2047/7,  
- katastrska občina 1458 Črešnjice parcela 2010/6,  
- katastrska občina 1459 Herinja vas parcela 790/4,  
- katastrska občina 1486 Stopiče parcela 107/2,  
- katastrska občina 1478 Gabrje parcela 127/3,  
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- katastrska občina 1478 Gabrje parcela 126/94,  
- katastrska občina 1478 Gabrje parcela 126/95. 

(24 ZA, 0 PROTI) 

 

 

 

 

K 15.2 točki 

Predlog Sklepa o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena 

nepremičninam v lasti Mestne občine Novo mesto 

 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred 

sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog Sklepa o o prenehanju 

statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena nepremičninam v lasti Mestne občine 

Novo mesto, in sicer: 
- poročilo s seje Odbora za davčno politiko, proračun in finance in  
- poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet. 

 
Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna, ker je bilo gradivo podrobno obravnavano na 

sejah delovnih teles.  

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan po poročilih delovnih teles dal besedo 

predsednikoma delovnih teles, ki sta obravnavali predlog sklepa o prenehanju statusa 

grajenega javnega dobra lokalnega pomena na nepremičninah v lasti Mestne občine Novo 

mesto.  

 

Poročili s sej delovnih teles sta podala: 
- Vesna Vesel, predsednica Odbora za davčno politiko, proračun in finance in  
- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje in prostor, komunalo in promet. 

 

Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 

članov Občinskega sveta.  

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  

 

 

 

S K L E P, št. 86 

 
1. 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme sklep o ugotovitvi, da je Mestna 
občina Novo mesto lastnica nepremičnine katastrska občina 1453 Zagorica parcela 
2212/4.  
 

2. 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

s k l e p 
o prenehanju statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena na nepremičninah: 
- katastrska občina 1487 Zajčji Vrh parcela 1959/56,  
- katastrska občina 1460 Šentpeter parcela 1145/12,  
- katastrska občina 1454 Daljnji Vrh parcela 862/4,  
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- katastrska občina 1454 Daljnji Vrh parcela 862/5,  
- katastrska občina 1491 Lakovnice parcela 2325/7,  
- katastrska občina 1456 Novo mesto parcela 1465/2,  
- katastrska občina 1453 Zagorica parcela 2212/4, 
- katastrska občina 1483 Kandija parcela 732/4. 

(22 ZA, 0 PROTI) 

 

 

 

 

K 15.3 točki 

Predlog 2. spremembe in 2. dopolnitve Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem  

Mestne občine Novo mesto za leto 2023 

 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred 

sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog 2. spremembe in 2. dopolnitve  

Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Mestne občine Novo mesto za leto 2023, in sicer: 
- poročilo s seje Odbora za davčno politiko, proračun in finance in  
- poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet. 

 
Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna, ker je bilo gradivo podrobno obravnavano na 

sejah delovnih teles.  

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan po poročilih delovnih teles dal besedo 

predsednikoma delovnih teles, ki sta obravnavali predlog 2. spremembe in 2. dopolnitve  

Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Mestne občine Novo mesto za leto 2023. 

 

Poročili s sej delovnih teles sta podala: 

- Vesna Vesel, predsednica Odbora za davčno politiko, proračun in finance in  
- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje in prostor, komunalo in promet. 

 

Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 

članov Občinskega sveta.  

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  

 

 

 

S K L E P, št. 87 

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme 
 

2. spremembo in 2. dopolnitev 
Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Mestne občine Novo mesto za leto 2023, in 
sicer spremembo in 2. dopolnitev Načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem 

Mestne občine Novo mesto za leto 2023. 
(22 ZA, 0 PROTI) 
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K 15.4 točki 

Predlog Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Mestne občine Novo mesto 

za leto 2024 

 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred 

sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog Načrta ravnanja s stvarnim 

premoženjem Mestne občine Novo mesto za leto 2024, in sicer: 
- poročilo s seje Odbora za davčno politiko, proračun in finance in  
- poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet. 

 
Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna, ker je bilo gradivo podrobno obravnavano na 

sejah delovnih teles.  

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan po poročilih delovnih teles dal besedo 

predsednikoma delovnih teles, ki sta obravnavali predlog Načrta ravnanja s stvarnim 

premoženjem Mestne občine Novo mesto za leto 2024. 

 

Poročili s sej delovnih teles sta podala: 
- Vesna Vesel, predsednica Odbora za davčno politiko, proračun in finance in  
- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje in prostor, komunalo in promet. 

 

Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 

članov Občinskega sveta.  

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  

 

 

 

S K L E P, št. 88 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto sprejme Načrt ravnanja s stvarnim 
premoženjem Mestne občine Novo mesto za leto 2024, ki vsebuje: 

- Načrt razpolaganja z nepremičnim premoženjem Mestne občine Novo mesto za 
leto 2024, 

- Načrt pridobivanja nepremičnega premoženja Mestne občine Novo mesto za leto 
2024, 

- Načrt pridobivanja premičnega premoženja Mestne občine Novo mesto v 
posamični vrednosti nad 10.000 EUR za leto 2024. 

(21 ZA, 0 PROTI) 

 

 

 

 

K 15.5 točki 

Poročilo o realizaciji Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Mestne občine Novo 

mesto za leto 2022 

 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred 

sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog poročila o realizaciji Načrta 

ravnanja s stvarnim premoženjem Mestne občine Novo mesto za leto 2022, in sicer: 
- poročilo s seje Odbora za davčno politiko, proračun in finance in  
- poročilo s seje Odbora za okolje, prostor, komunalo in promet. 
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Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna, ker je bilo gradivo podrobno obravnavano na 

sejah delovnih teles.  

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan po poročilih delovnih teles dal besedo 

predsednikoma delovnih teles, ki sta obravnavali predlog poročila o realizaciji Načrta ravnanja 

s stvarnim premoženjem Mestne občine Novo mesto za leto 2022. 

 

Poročili s sej delovnih teles sta podala: 
- Vesna Vesel, predsednica Odbora za davčno politiko, proračun in finance in  
- Tomaž Levičar, predsednik Odbora za okolje in prostor, komunalo in promet. 

 

Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 

članov Občinskega sveta.  

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  

 

 

 

S K L E P, št. 89 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto 
 

se je seznanil 
s Poročilom o realizaciji Načrta ravnanja s stvarnim premoženjem Mestne občine Novo 

mesto za leto 2022. 
(21 ZA, 0 PROTI) 

 

 

 

 

K 16. točki 

Seznanitev s Poslovnikom Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto  

 

Gradivo je bilo objavljeno na spletni strani občine v sedemdnevnem poslovniškem roku, pred 

sejo pa še poročili s sej delovnih teles, ki sta obravnavali predlog seznanitve s Poslovnikom 

Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto, in sicer: 
- poročilo s seje Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter  
- poročilo s seje Komisije za statut in poslovnik. 

 
Uvodna obrazložitev pri tej točki ni bila potrebna, ker je bilo gradivo podrobno obravnavano na 

sejah delovnih teles.  

 

V skladu s poslovniškimi določili je župan po poročilih delovnih teles dal besedo 

predsednicama delovnih teles, ki sta obravnavali predlog seznanitve s Poslovnikom 

Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto. 

 

Poročili s sej delovnih teles sta podali: 
- Vesna Vesel, predsednica Odbora za davčno politiko, proračun in finance ter 
- Eva Filej Rudman, predsednica Komisije za statut in poslovnik. 

 

Po poročilih delovnih teles je župan v skladu s poslovniškimi določili odprl razpravo članic in 

članov Občinskega sveta.  
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Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel  

 

 

 

S K L E P, št. 90 

 
1. 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto se seznani s Poslovnikom o delu Nadzornega 
odbora Mestne občine Novo mesto.  
 

2. 
Poslovnik o delu Nadzornega odbora Mestne občine Novo mesto se objavi v 
Dolenjskem uradnem listu.  

(22 ZA, 0PROTI) 

 

 

 

 

K 17. točki 

Kadrovske zadeve  

 

K 17.1 točki 

Soglasje k imenovanju direktorja javnega zavoda Knjižnica Mirana Jarca Novo mesto  

 

Gradivo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je bilo v poslovniškem roku 

objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto. 

 

Uvodno obrazložitev je podal Boštjan Grobler, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 

volitve in imenovanja. 

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel naslednji  

 

 

 

S K L E P, št. 91 

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto poda  
 

s o g l a s j e 
 

k imenovanju Luke Blažiča 
za direktorja javnega zavoda Knjižnice Mirana Jarca Novo mesto 

za petletno mandatno obdobje. 
(23 ZA, 0 PROTI) 
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K 17.2 točki 

Mnenje o kandidatki za ravnateljico javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda 

Osnovna šola Center 

 

Gradivo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je bilo v poslovniškem roku 

objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto.  

 

Uvodno obrazložitev je podal Boštjan Grobler, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 

volitve in imenovanja. 

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel naslednji  

 

 

 

S K L E P, št. 92 

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto poda 

 

pozitivno mnenje 

 

o Marti Pavlin, 

kandidatki za ravnateljico Osnovne šole Center za petletno mandatno obdobje.  

 

 

Obrazložitev:  

Iz programa vodenja kandidatke izhaja, da je njena prednostna naloga znanje in vzgoja. 

Zavzemala se bo, da učenci razvijajo ustvarjalno in kritično mišljenje, da pri vzgojno-

izobraževalnem procesu pridobijo uporabno znanje in kar najboljši osebnostni in 

intelektualni razvoj. V šoli si bo prizadevala, da se bodo učenci izbirno odločali za drugi 

tuji jezik ter bo skrbela za razširjen program, za učence ranljivih skupin ter za nadarjene 

učence. Skrbela bo, da bodo individualizirani programi strokovno pripravljeni in tudi 

strokovno izvedeni. V kolektivu bo skrbela za ugodno klimo in dobre medsebojne 

odnose. V svojem programu izpostavlja tudi skrb za podružnično šolo, sodelovanje z 

ustanoviteljem, skrb za urejenost prostorov, za tekoče in investicijsko vzdrževanje, pri 

čemer bo iskala tudi donatorska sredstva. Delovala bo kot dober gospodar in skrbela 

za partnerski odnos med zaposlenimi, učenci in starši. 

(21 ZA, 0 PROTI) 

 

 

 

 

K 17.3 točki 

Predlog Sklepa o imenovanju predstavnikov ustanovitelja v svet javnega zavoda 

Zdravstveni dom Novo mesto  

 

Gradivo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je bilo v poslovniškem roku 

objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto.   

 

Uvodno obrazložitev je podal Boštjan Grobler, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 

volitve in imenovanja. 
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Pri tej točki je razpravljal mag. Adolf Zupan (predlog, da bi v bodoče razmišljali o tem, da imajo 

določene skupine velik interes, da določene službe dobro delujejo in lahko v delovanje takega 

zavoda vnesejo posebno kakovost, in sicer je to skupina starejših; predlog svetniške skupine 

DeSUS je bil, da bi bila imenova njihova kandidatka, ki ima velike izkušnje in bi bilo potrebno 

malo več razmišljati o vsebini in ne samo o zasedbi teh mest). 

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je po zaključeni razpravi sprejel naslednji  

 

 

 

S K L E P, št. 93 

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto 

 

i m e n u j e 

 

Evo FILEJ RUDMAN, 

Ivana KRALJA in  

Roberta SOTLERJA  

 

za predstavnike ustanovitelja 

v svet javnega zavoda Zdravstveni dom Novo mesto  

za mandatno obdobje štirih let. 

(17 ZA, 1 PROTI) 

 

 

 

 
K 17.4 točki 

Predlog sklepa o imenovanju predstavnikov ustanovitelja v svet javnega zavoda 
Knjižnica Mirana Jarca Novo mesto  

 

Gradivo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je bilo v poslovniškem roku 

objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto.   

 

Uvodno obrazložitev je podal Boštjan Grobler, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 

volitve in imenovanja. 

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel naslednji  

 

 

S K L E P, št. 94 

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto 

 

i m e n u j e 

naslednje predstavnike ustanovitelja: 

 - MITJA LIČEN 

- MITJA SADEK 

- MATIJA ŠKOF in 

- VERICA TURK TISOV 
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v svet javnega zavoda Knjižnica Mirana Jarca Novo mesto 

za mandatno obdobje petih let. 

(21 ZA, 0 PROTI) 

 

 

 

 

K 17.5 točki 

Predlog sklepa o imenovanju predstavnikov ustanovitelja v Upravni odbor  

Fakultete za industrijski inženiring Novo mesto  

 

Gradivo Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je bilo v poslovniškem roku 

objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto.   

 

Uvodno obrazložitev je podal Boštjan Grobler, predsednik Komisije za mandatna vprašanja, 

volitve in imenovanja. 

 

Pri tej točki ni bilo prijav k razpravi.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto je brez razprave sprejel naslednji  

 

 

 

S K L E P, št. 95 

 
Občinski svet Mestne občine Novo mesto 
 

i m e n u j e 
 

KATERINO BOŽIČ in 
MAJO DRAGAN 

 
za predstavnici ustanovitelja 

v Upravni odbor Fakultete za industrijski inženiring Novo mesto  

za mandatno obdobje štirih let. 

(21 ZA, 0 PROTI) 

     

 

 

 

K 18. točki  

                                                          Poročilo župana 

 

Poročilo o aktivnostih župana je bilo objavljeno na spletni strani Mestne občine Novo mesto 

pred sejo.  

 

Ustno poročilo pri tej točki je na seji podal župan, mag. Gregor Macedoni.  

 

Občinski svet Mestne občine Novo mesto se je brez razprave in glasovanja 

 

seznanil 

s poročilom župana o realizaciji sklepov občinskega sveta in aktivnostih  

Mestne občine Novo mesto. 
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K 19. točki 

Vprašanja in pobude članic in članov Občinskega sveta ter odgovori 

 

I.  
Na spletni strani so bili objavljeni pisni odgovori na naslednje pobude in vprašanja članic in 

članov Občinskega sveta, podane na 4. seji Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto: 

 

vprašanja in pobude: 

 

900-0004/2023-28 
 

Pobuda za preimenovanje točke Pobude in vprašanja svetnic in 
svetnikov občinskega sveta 

900-0004/2023-29 Nevarna drevesa ob sprehajališčih 
900-0004/2023-30 Izvajanje sečnje na območju Mestne hoste 
900-0004/2023-31 Sredstva za ureditev romskega naselja Žabjak  
900-0004/2023-32 Pobuda za odpoved sejninam  
900-0004/2023-33 
 

Pobuda za ureditev ceste Hrušica – Šentjošt; parc. št. 2812 KO 1487 
Zajčji vrh 

900-0004/2023-34 
 

Poimenovanje Julijinega sprehajališča, Park Julije Primic in 
informacijska tabla pri gradiču Novi dvor 

900-0004/2023-35 Nov zbirno reciklažni center 
900-0004/2023-36 Pohvala delavcem na Topliški cesti ter jaška pri trgovini Tuš 
900-0004/2023-37 Pohvala strokovni službi občinske uprave 
900-0004/2023-38 Invazivne in alergene vrste rastlin ob reki Krki 
900-0004/2023-39 
 

Namensko predvidena sredstva v proračunu za ozelenitev Novega 
mesta 

900-0004/2023-40 Financiranje projektov krajevnih skupnosti 
900-0004/2023-41 Ureditev pešpoti, da so primerne tudi za otroške vozičke in kolesarje  
900-0004/2023-42 Kritika delovanju občine  
900-0004/2023-43 Prestavitev spomenika NOB v Bučni vasi 
900-0004/2023-44 Čiščenje odtokov in poškodovano cestišče na Glavnem trgu 

 

II. 

 

Članice in člani Občinskega sveta Mestne občine Novo mesto so na 5. seji Občinskega sveta dne, 

20. 4. 2023 podali naslednja vprašanja in pobude:  

 

1. 

Jiří Volt 

900-0006/2023-45 

(ustna pohvala) 

Pohvala občinski upravi in Kabinetu župana 

Pohvala občinski upravi in kabinetu župana. V zadnjem 

mesecu je klical po telefonu 12×, od tega se je oseba 9× takoj 

javila, 3× pa so ga klicali nazaj. Zadovoljen, da je etični kodeks 

nastavljen na visoki ravni in tako naj ostane tudi vnaprej, ker 

je to koristno za vse meščanke in meščane. 

  

2. 

Jiří Volt 

900-0006/2023-46 

(ustna in pisna pobuda) 

Ureditev pohodnih in kolesarskih poti v Novem mestu 

V zadnjem času se je veliko naredilo glede pohodnih in 

kolesarskih poti v Novem mestu (in njegovi bližnji okolici). To 

me kot rekreativnega kolesarja in sprehajalca zelo veseli. To 

tudi privablja vedno večje množice starejših in mlajših občanov 

(pa tudi nemalo gostov od drugod) k aktivni uporabi poti za 

svojo rekreacijo. Vse to je zelo hvalevredno.  

Vendar so tudi pomanjkljivosti. Prva je v površni ureditvi poti, 

ko izvajalci nasujejo bistveno preveč peska na pot in je zato ta 

pot težka za hojo in nevarna za kolesarje (glej primer ob 

novem mostu na Loki in ob Revozu v Gotni vasi, prej tudi po 



30 

 
 

Zupančičevem sprehajališču). To se sicer sčasoma utrdi, ni pa 

nobene potrebe za nasujte neprimernega oz. preobilnega 

peska. 

Drugi problem pa je bolj pereč. Gre za splošni kulturni obrazec 

razvoja neke družbene skupnosti. Stranišča. Kot turist  sem že 

zelo dolgo pozoren ("profesionalno deformiran"), kako se 

težav z javnimi stranišči lotevajo po posameznih državah. 

Severno (zahodno) od nas se tega lotevajo na način, da je ob 

kolesarskih in pohodnih poteh vedno več javnih stranišč. 

Najprej na severu, nato se je to razširilo tudi proti jugu. Na 

Koroškem so praktično v vsakem večjem kraju javna stranišča 

(nekaj primerov sem podal v prilogi - severni del Vrbskega 

jezera, pa nisem dal vseh...). Najmanj pa je to, da se nahajajo 

v prostorih občine (Informacijski centri) ipd.. Nikakor pa se ne 

zanašajo na gostinske lokale oz. na stranišča, ki so v privatni 

lasti. Javna stranišča so del standarda, ki ga lokalna uprava 

nudi svojim občanom (in seveda tudi tujcem, ki  uporabljajo 

njihovo infrastrukturo). To ni nadstandard. In odprta so 24 ur, 

7 dni v tednu (ne samo v času, ko delajo javni uslužbenci - 

primer javno stranišče v Novem mestu). 

Vedno več je starejših, tudi nad 60 let, ki se redno rekreirajo  

po svojih zmožnostih. In starejši ko si, bolj pogosto potrebuješ 

stranišča. Če moški še lahko nekako v sili rešujemo težave z 

malo potrebo (to sicer ni kulturno), pa je za ženske, ki jih je 

tudi precej več, to praktično nemogoče.  

Zato predlagam, de se uredijo javna stranišča (pa ne premične 

plastične škatle, ki se uporabljajo na gradbiščih in pri občasnih 

prireditvah) na več prostorih. Naštel jih bom nekaj na najbolj 

frekventnih točkah: 

- ob teniških igriščih (mostu čez Krko in "pumptraku), kjer je 

tudi križišče poti, 

- pri novem mostu čez Krko v Irči vasi, 

- v centru mesta že obstoječi javni WC odprt 24ur 365 dni na 

leto, 

- v Bršljinu nekje med ŽP in potjo na Marof, 

- na Otočcu ob Krki (mnogo parkiranih avtomobilov, najbolj 

frekventna pohodna in kolesarska pot). 

 

3. 

Urban Kramar 

900-0006/2023-47 

(ustna pobuda) 

Ogled novih brvi ob strokovnem vodenju pohoda Janes 

Walk 

Pobuda, da si najbolj neučakani lahko ogledajo brvi ob 

strokovnem vodenju; gre za t.i. Urbani sprehod Janes Walk,  

ki ga pripravlja Društvo arhitektov Dolenjske in Bele krajine in 

se začne jutri, ob 16.15. uri, na parkirišču pri Irči vasi. 

Obiskovalce se bo vodilo na ogled obeh brvi, ogled pa bo o 

vodila ga. Jelka Hudoklin. 

 

4. 

Silvo Mesojedec 

900-0006/2023-48 

(pisna vprašanja) 

Izgradnja športno rekreativnega parka na Dolenjih 

Kamencah 

Na podlagi Zakona o dostopu informacija javnega značaja, ki 

vsakomur omogoča prost dostop in ponovno uporabo 

informacij javnega značaja, s katerimi razpolagata mestna 

občina kot organ lokalne skupnosti in javno podjetje Komunala 
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v njeni lasti, zaradi zagotavljanja javnosti in odprtosti delovanja 

občine in njenih organov ter javnega podjetja, da se omogoči 

uresničitev pravice državljank in državljanov Mestne občine 

Novo mesto. Zahtevam vse informacije javnega značaja, ki 

izvirajo iz delovnega področja župana, občinske uprave, 

mestnega sveta in občinskega javnega podjetja, ki se 

obravnavajo, hranijo in uporabljajo v obliki dokumentov, 

sklepov, pogodb, zadev, dosjejev, registrov, evidenc ali 

drugega dokumentarnega gradiva, ki so ga navedeni subjekti 

sprejeli, izdelali in namenili uporabi, če so ga izdelali sami, v 

sodelovanju z drugimi organi, ali pridobili od drugih fizičnih ali 

pravnih oseb, pri čemer se informacije glede javnega podjetja 

nanašajo na informacije, pri čemer se vprašanja informacij 

javnega značaja nanašajo na zakonito in transparentno 

izvedbo projekta od zasnove do zadnje faze postopkov 

izgradnje Športno rekreativnega parka na Dolenjih Kamencah. 

 

5. 

Silvo Mesojedec 

900-0006/2023-49 

(ustna in pisna pobuda) 

Pobuda za uvrstitev točke o romski problematiki na 

naslednjo sejo Občinskega sveta  

Dajem pobudo za uvrstitev točke o romski problematiki na 

naslednji seji OS. Stanje na področju reševanja romske 

problematike je v novomeški občini in tudi širše izredno 

pereče. Dosedanja prizadevanja za ureditev tega stanja ne 

dajejo pozitivnih rezultatov. Z uvrstitvijo te točke na sejo želim, 

da svetniki dobijo širši pogled na to stanje. Verjamem, da bodo 

že odgovori na moje svetniško vprašanje glede Žabjaka lahko 

prispevali k temu. Prilagam pa tudi zapisnik seje OS sveta iz 

leta 2004. Na to sejo je bila uvrščena točka o romski 

problematiki na pobudo KS Bučna vas. Iz te razprave se bo 

tudi lahko marsikaj razbralo. 

 

6. 

Rok Mežnar 

900-0006/2023-50 

(ustna pobuda) 

Lažni klici za intervencijo Zdravstvenega doma 

V Zdravstvenem domu opažajo povečano število lažnih klicev 

iz romskih naselij Brezje in Dobruška vas. Kliče se številko 112 

v smislu, da osebe rojevajo, a temu ni tako, zato pobuda, če 

lahko občinska uprava in romski svetnik preko svojih kanalov 

umirijo zadeve, da bo takih klicev manj. 

 

7. 

Rok Mežnar 

900-0006/2023-51 

(ustna pobuda) 

Kadrovska stiska v Zdravstvenem domu Novo mesto  in 

poziv za strpnost 

V zdravstvenem domu prihajajo v čas izjemne kadrovske 

stiske, in sicer od 15 zdravnikov, ki zagotavljajo zdravstveno 

varnost Mestni občini Novo mesto, je eden daljše bolniško 

odsoten, ena oseba je šla na porodniško že decembra 2022, 

dve osebi s koncem aprila odhajata na porodniško. Odsotnosti 

zdravnikov bo potrebno nadomestiti. Osebje se bo 

nadomestilo s tistim, kar se ima, ker novih zdravnikov ni. 

Dogovorili so se, da bodo dopoldne nadomeščali tudi odsotne 

zdravnike, popoldne pa so vsak dan tvorili ambulante za 

odsotne zdravnike in bodo popoldne delali še dve ambulanti. 

Pobuda pa naj gre v smer, da bodimo strpni in zdravniki se 

bodo potrudili kar se da, ne more pa obljubiti, da bodo vse 

zdravstvene storitve opravljene takoj. 



32 

 
 

Na pobudo je na seji delno odgovoril župan Mestne občine 

Novo mesto, mag. Gregor Macedoni. 

 

8. 

Eva Filej Rudman 

900-0006/2023-52 

(ustna pobuda) 

Pobuda za ureditev e-računa za komunalne storitve 

Podala bi pobudo, ki je ob prihajajočem Dnevu zemlje 

ekološke narave. Vse članice in člane občinskega sveta, 

zaposlene v občinski upravi in tudi ostale bi pozvala, da si 

uredijo e-račun za komunalne storitve. E-račun je prijazen do 

okolja in enostaven za uporabo, čisto enakovredno 

nadomešča račun, ki ga nekateri trenutno prejemajo s klasično 

pošto. Obrazec za spremembo pa se lahko dobi na spletni 

strani podjetja Komunala. 

 

9. 

Andrej Kastrevec 

900-0006/2023-53 

(ustno vprašanje) 

Igre prijateljstva 

Danes je bilo na seji Občinskega sveta zelo obsežno gradivo 

in je kar malo ušla obravnava Iger prijateljstva. Sam je 

sodeloval na prvih desetih igrah prijateljstva. Takoj po vojni v 

Bosni, ko je bilo še vse poškodovano, so tam igre vzorno 

organizirali, sedaj pa se pri teh igrah, katerih organizator je v 

mesecu septembru MO NM, zatika. Moti ga to, da je MO NM 

tri leta gostovala v Bosni, Hrvaški in Italiji, sedaj pa se zatika 

pri naši organizaciji. Vprašanje, zakaj se te organizacije ne bo 

izpeljalo? Nima sicer točne informacije, do katere faze je ta 

situacija prišla. Prosil bi za informacijo oz. odgovor župana, 

ker o zadevi verjetno ve več. 

 

Na vprašanje sta na seji delno odgovorila župan Mestne 

občine Novo mesto, mag. Gregor Macedoni, in Marko Dvornik. 

 

10. 

Andrej Kastrevec 

900-0006/2023-54 

(ustno vprašanje) 

Prostori Lokalpatriota na Rozmanovi ulici 

Občan ga je vprašal, kaj se dogaja s prostori na Rozmanovi 

ulici, na Novem trgu, kjer so prenovljeni prostori za potrebe 

Lokalpatriota. Vprašanje, kdaj se bodo ti prostori začeli 

uporabljati. 

 

Na vprašanje je na seji delno odgovoril župan Mestne občine 

Novo mesto, mag. Gregor Macedoni. 

 

11. 

Žiga Papež 

900-0006/2023-55 

(ustna pobuda) 

Pobuda za zagotovitev pokritih kolesarnic ob srednjih in 

osnovnih šolah, javnih ustanovah itd. 

Po vzoru bolj kolesarsko razvitih držav in mest, kot sta npr. 

Belgija in Nizozemska, pobuda, da bi se ob vsaki srednji in 

osnovni šoli, javnih ustanovah ipd. zagotovil oz. pokril prostor 

za kolesa za okoli 25 kolesarjev, ki to ustanovo obiskujejo ali 

v njej delajo. Trajnostna mobilnost, ki je potekala v prejšnjih 

letih, nekoliko izgubi na pomenu, če nimaš možnosti varnega 

parkiranja koles. 

 

12. 

Matjaž Pavlin 

900-0006/2023-56 

(ustna pobuda) 

Pobuda za podporo civilne iniciative za ohranitev in 

zaščito vinskih goric  

Pobuda se nanaša na ohranitev naših vinskih goric oz. 

ureditev ene zelo pereče problematike, ki se pojavlja že 

desetletja. Predlog oz. pobuda, da se podpre civilno iniciativo 
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za ohranitev in zaščito vinskih goric. Stanje naših vinskih goric 

je alarmantno, že če se samo pogleda Trško goro, ki je vzor 

vseh vinskih goric, je pogled na ta naš ponos vsako leto bolj 

žalosten. Veliko vinogradov se opušča, poseka ali celo 

zarašča in takšno stanje je povsod po Sloveniji. Če smo imeli 

leta 1820 50.000 hektarjev vinogradov v Sloveniji, smo jih čez 

100 let imeli še samo 25.000 in danes le 15.000 hektarjev. Če 

se bo ta trend nadaljeval, se bo padlo pod 10.000 hektarjev, 

kar pomeni, da Slovenija sploh ne bo več vinorodna dežela, 

kljub izjemnim podnebnim danostim in odličnemu vinu. 

Predlog, da se naredijo konkretni koraki. CI predlaga zelo 

konkretne ukrepe, spoštovati se mora zakonodajo. Znano je, 

da se zidanica lahko zgradi, če ima 10 ali 20 arov vinograda, 

kar pa so ljudje zlorabljali in mnogo jih je že tekom gradnje 

posekalo vinograde. Skratka čedalje več zidanic je brez 

vinogradov. Zidanica pa je gospodarski objekt in nima kaj 

delati v vinski gorici, če nima vinograda, zato pobuda, da se 

zaostri in začne spoštovati zakonodajo. Naj se pripravi 

evidenco, katere zidanice vinogradov več nimajo in se jih 

pozove, da to v določenem časovnem roku uskladijo, tako kot 

je skladno z zakonodajo. Zahteva se torej, da zasadijo nazaj 

vinograd. Obstajajo različne tolerantne sorte trt, ki so 

preproste za uporabo, torej brez škropljenja in s tem manj dela 

in stroškov. To je edini način, da bomo obdržali to našo 

unikatnost. S turističnega vidika lahko vidimo, da imajo cerkve 

in samostane povsod, ambient vinskih goric ter butična 

proizvodnja vina z zidanicami pa je unikatna samo za ta del 

Slovenije. Tujci so kot turisti navdušeni nad vinogradniškimi 

goricami in če to izgubimo, smo zapravili nekaj izjemnega. Čez 

20 ali 30 let bodo po hribih samo še zidanice in zaraščena 

področja, če ne bomo ukrepali že danes. Izgubili bomo našo 

identiteto in dediščino, zato predlog, če bi lahko župan naslovil 

to pobudo tudi na Skupnost občin Slovenije, katere članica je  

sedaj tudi Mestna občina Novo mesto. 

 

13. 

mag. Adolf Zupan 

900-0006/2023-57 

(pisna pobuda) 

Stanje projekta posodobitve ulice Ob Potoku 

Pobuda Občinski upravi, da obvesti svetnika o stanju projekta 

posodobitve ulice Ob potoku in nato sprotno obvešča o 

napredku tega projekta. Predlaga, da se glede na hudo 

problematiko te ulice, ki je povsem neprimerna za varno 

uporabo in je po njej povsem onemogočen prevoz gasilskih 

vozil v primeru požara, aktivnosti maksimalno pospešijo. Tako 

je tudi pričakovanje vseh občanov, ki živijo ob tej ulici in drugih, 

ki jo uporabljajo kot obiskovalci in v drugih vlogah.  

Ker se ureditev te ulice kljub obljubam ni premaknila že zadnjih 

dvajset let, je prizadete občane strah, da bi se aktivnosti 

ustavile.  

 

14. 

mag. Adolf Zupan 

900-0006/2023-58 

(pisna pobuda) 

Predhodna stabilizacija brežine med Koštialovo ulico in 

Seidlovo cesto  

Pobuda Občinski upravi, da se v pripravah za obnovo asfaltne 

površine in infrastrukture pod temi površinami z geološkimi in 

drugimi raziskavami zagotovi vse potrebno, da se bo del 
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brežine, ki je med ravninskim delom Koštialove ulice in 

Seidlovo cesto ustrezno stabiliziral. Lastniki hiš ob desni strani 

Koštialove ulice namreč trdijo, da prihaja do razpok na njihovih 

objektih, da so zaznani premiki oz. plazenje brežine. Njihove 

trditve podpirajo tudi že izvedene geološke raziskave. Zgolj 

laično predlagam, da se preveri trdnost brežine tudi med 

Seidlovo cesto in reko Krko. Na nekaterih delih obstoječega 

pločnika na desni strani, gledano v smeri Ločne so razvidni 

nagibi proti reki Krki.  

 

15. 

Maja Žunič Fabjančič 

900-0006/2023-59 

(pisna pobuda) 

Možnost nakupa novih stanovanj v Novem mestu 

Posredujemo vprašanje občanke, in sicer ali bo v okviru 

predvidenih novih gradenj v Podbrezniku (oz. tudi kje drugje v 

Novem mestu) poleg javnih najemnih stanovanj tudi možnost 

nakupa novih stanovanj? 

 

16.  

Maja Žunič Fabjančič 

900-0006/2023-60 

(pisna pobuda) 

Poraba sredstev 3,5 % primerne porabe občine 

namenjeno za sofinanciranje uresničevanja ustavnih 

pravic stalno naseljene romske skupnosti 

Na podlagi Zakona o finančni razbremenitvi občin in v skladu 

z njegovim novim 20.a členom so občine z evidentiranimi 

romskimi naselji začele leta 2021 prejemati dodatna sredstva 

za "sofinanciranje uresničevanja ustavnih pravic stalno 

naseljene romske skupnosti". Občine letno prejemajo znesek 

v višini 3,5 % primerne porabe občine (ta se izračuna za vsako 

proračunsko leto), zakon pa v prehodnih določbah določa 

postopen prehod, in sicer so bila za leto 2021 ta sredstva 

občinam zagotovila v višini 25 % pripadajočega zneska, v letu 

2022 50 %, v letu 2023 pa 75 % pripadajočega zneska in leta 

2024 polni znesek.  

Kaj je bilo narejenega s temi sredstvi v 2021 in 2022? Kako se 

ga namerava porabiti v letu 2023 in 2024? Ali bo del sredstev 

namenjenih tudi za zaposlitev dodatnega kadra, ki bi delal 

neposredno z Romi in izvajal načrtno, kakovostno, intenzivno 

in kontinuirano delo neposredno v naseljih? 

Predlagamo, da se v letu 2023 in 2024 v proračunu zagotovi  

financiranje za vsaj 5 rednih zaposlitev za vsakodnevno delo 

z Romi v naseljih (učna pomoč, socialna in zdravstvena 

preventiva, skrb za okolje ipd.) in programe, ki bi jih izvajale 

različne vladne in nevladne organizacije. 

 

17. 

Jiří Volt 
900-0006/2023-61 
(ustno vprašanje) 

Letni strošek vzdrževanja javne razsvetljave in 
signalizacije 
Vprašanje, kakšen je letni strošek vzdrževanja javne 
razsvetljave in signalizacije za MO NM ter ali je mogoče, da bi 
javno razsvetljavo in signalizacijo upravljala Komunala Novo 
mesto in tako povečala tržno dejavnost? 

 

 

Župan je ugotovil, da je dnevni red seje izčrpan.  

 

Ker ni bilo več razprave, se je župan vsem članicam in članom Občinskega sveta Mestne 

občine Novo mesto ter vsem prisotnim zahvalil za sodelovanje.  
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Župan je sejo zaključil ob 20.00 uri.  

 

Seja je tonsko posneta. 

 

 

Zapisala:         

Maja Gorenc l.r.                                                                             Mag. Gregor Macedoni l.r. 

višja svetovalka                                                                                          župan 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


